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 05/2024המניין  מן  פרוטוקול ישיבה

 , דתשפ" תמוז ט'פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה מן המניין, שהתקיימה ביום שני , 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה.2024  יוליב 15

 ראש המועצה  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

דפנה לב ארי, ליאור זיוון, נטע ארז, יגאל שחר שורצמן, ענת חולי, מיכל   חברי המועצה: 

 אורון עזני, שלומי פרץ, שושנית עציון, תמיר יונגר, אסתי רוז'נסקי. 

 אביטל תבור, דרור לוי  נעדרו: 

 גזבר  -  אבישי יצחקי צוות מקצועי: 

 מנכ"לית  -ניצן מחנאי גרמן 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף חק"ר  -ארז אבנר 

 מנהל אגף שפ"מ  -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  - אריאל פישרעו"ד                         

 מבקר המועצה  -נג'יב מנסור             

 

 :על סדר היום

"שווים   .1 בנושא:  ורד,   –נאום  אופק  התלמידה  מאת  בחברה"  מוגבלות  עם  ילדים  שילוב 

 ביה"ס אשכולות.

,  05-2024מיוחדת לא מן המניין    04-2024אישור פרוטוקולי מליאה: מיוחדת לא מן המניין   .2

 . 04-2024, מן המניין 06-2024מיוחדת לא מן המניין 

לתוספת    47הכללת החלטה שהתקבלה שלא בישיבת המועצה בפרוטוקול )בהתאם לסעיף   .3

העיריות(   לפקודת  מיום    – השניה  מאשרת   כדלקמן:  1.7.2024החלטה  המועצה  מליאת 

 בנימינה. 10223גוש  36מבנה ציבור בחלקה  353-1230770הגשת התנגדות לתוכנית  

 .2022לתי  ימרכז קה  -ח כספי " הצגת דו .4

 . 2022ועדה מרחבית  - ח כספי" הצגת דו .5

 .2025אישור תבחינים לתמיכות   .6

 אישור הרכב ועדות המועצה.  .7

 אישור הרכב נציגי המועצה בהנהלת המתנ"ס.  .8

 עדכונים ראש המועצה.  .9

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה        

 ראש המועצה        

 



 15.7.2024מיום     05-2023מן המניין פרוטוקול ישיבת מועצה                2 
 

 מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדברים פרוטוקול חתום  

 

 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

המניין   .1 מן  לא  מיוחדת  המליאה:  פרוטוקולי  את  מאשרת  המועצה   04-2024מליאת 

 . 04-2024, מן המניין  06-2024, מיוחדת לא מן המניין 05-2024מיוחדת לא מן המניין 

הכללת החלטה שהתקבלה שלא בישיבת המועצה בפרוטוקול  מליאת המועצה מאשרת   .2

 כדלקמן:  1.7.2024החלטה מיום    –לתוספת השניה לפקודת העיריות(    47)בהתאם לסעיף  

  36מבנה ציבור בחלקה    353-1230770מליאת המועצה מאשרת הגשת התנגדות לתוכנית  

 בנימינה.  10223גוש 

 - מליאת המועצה מאשרת לשנות את האחוזים בקטגוריה של שימור ומורשת המושבה   .3

 לעמותה בגבעת עדה.  50%לעמותה בבנימינה,  50%

 . 2025מליאת המועצה מאשרת את התבחינים לתמיכות  .4

 מליאת המועצה מאשרת את הרכב ועדות המועצה לפי הרשימה.  .5

 מליאת המועצה מאשרת את הרכב נציגי המועצה בהנהלת המתנ"ס לפי הרשימה.  .6
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 דיון והחלטות:

שילוב ילדים עם מוגבלות בחברה" מאת התלמידה אופק ורד,   –נאום בנושא: "שווים  .1
 ביה"ס אשכולות.

,  הצעיר ט הנואם  ק כחלק מפרוי  אופק שבאה לנאום לנו   נמצאת איתנו  גיל חנניה: 

ילדה מדהימה ששכנעה אותי שכנוע גדול, לא הייתי בועדה שהרימה  

את היד אבל הייתי באולם ויצא לי להקשיב. היא נתנה פייט מדהים  

בי גם  זה  ואחרי  באשכולות  גם  אותנו  ילכולם  מייצגת  היא  שובי, 

 במחוזי וזו זכות גדולה לשמוע אותך, אז קדימה קבלו את אופק ורד. 

 מודה על ההזדמנות, מבצעת את הנאום שלה.  אופק ורד:

 

-05מיוחדת לא מן המניין   04-2024אישור פרוטוקולי מליאה: מיוחדת לא מן המניין  .2
 .04-2024, מן המניין 06-2024, מיוחדת לא מן המניין  2024

 פרוטוקולים, לא הגיעו הערות לכן הם מאושרים.  ארבעה ניצן מחנאי גרמן: 

מיוחדת לא מן  , פרוטוקול    04-2024מיוחדת לא מן המניין  פרוטוקול  

המניין  פרוטוקול  ,  05-2024המניין   מן  לא  ,  06-2024מיוחדת 

 .04-2024מן המניין פרוטוקול 

 

מיוחדת לא מן  פרוטוקולי מליאה: מליאת המועצה מאשרת את   -  36מס'  החלטה 

, מן  06-2024, מיוחדת לא מן המניין 05-2024מיוחדת לא מן המניין  04-2024המניין 

 .04-2024המניין 

 

לתוספת   47הכללת החלטה שהתקבלה שלא בישיבת המועצה בפרוטוקול )בהתאם לסעיף   .3
כדלקמן: מליאת המועצה מאשרת  1.7.2024החלטה מיום    –לפקודת העיריות(  השניה 

 בנימינה. 10223גוש  36מבנה ציבור בחלקה  353-1230770הגשת התנגדות לתוכנית  
נעשתה החלטה שלא בישיבת מועצה. על מנת להכניס לתוקף צריכים   ניצן מחנאי גרמן: 

 לאשרר.

מיום   הגשת  כדלקמן:    1.7.2024החלטה  מאשרת  המועצה  מליאת 

  10223גוש    36מבנה ציבור בחלקה    353-1230770התנגדות לתוכנית  

 בנימינה. 

 אין צורך להצביע.  אריאל פישר:

 

כדלקמן:  1.7.2024מליאת המועצה מאשררת את ההחלטה מיום   -  37מס' החלטה 

  36ציבור בחלקה מבנה  353-1230770מליאת המועצה מאשרת הגשת התנגדות לתוכנית 

 בנימינה. 10223גוש 

 

 .2022מרכז קהילתי   -הצגת דו"ח כספי  .4
 . בישיבת ההנהלה הצגנו את הדו"חות גיל חנניה: 

שיש לנו שותפות של מעל    מציגים אותם. גופיםלא דנים בהם אלא   אבישי יצחקי: 

  להציג את המאזנים שלהם. אלה גופים ומעלה אנחנו צריכים    20%

בנפ נפרדת.  שמתנהלים  נפרד, בקרה  דירקטוריון  צריכים לדעת  רד, 
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בסדר מתנהלים  גרעון.    שהם  איזה  לנו  לפתוח  הולכים  לא  והם 

  , החשיבות של ההצגה של המאזן הזה היום כרוכה בחדשות חיוביות

נעביר  ברגע שנציג אותם היום בפניכם, מחר נחתום על הפרוטוקול ו

התאגידים,   לפני  כנראה  זה  לרשות  שלנו  האחרון  קבלת  המכשול 

 רשות יציבה.

מאזן   בגדול–   2022המתנ"ס  שלו  ₪  20כ  המאזן  לו    מיליון  שהיה 

שנה, באותה  גופים    מחזור  ושליש  עצמאיות  הכנסות  שליש  שני 

סיים בעודף  המתנ"ס  רוב התקציב או שלנו או עובר דרכנו.    ,חיצוניים

₪.    40קטן   מצוין.  אלף  המתנ"ס  של  המזומנים  הגרעון  תזרים 

בעבר    האקטוארי לו  ומתכווץ  שהיה  אפילו  הולך  טוב  יותר  מצב 

. סך הכל  , מפרישים כספים במקרה שיפרשו מהם בבת אחתמאיתנו

המאזן שלו הולך וגדל כל שנה מעיד על התנהלות מוצלחת שלהם.  

 אין חובות מיוחדים, מצבם הכספי טוב. 

 

 . 2022ועדה מרחבית  -הצגת דו"ח כספי  .5
 

של    16תכננו    –  2022מאזן   אבישי יצחקי:  בביצוע  סיימו   ₪ ₪.    12מיליון  מיליון 

ולא להפסיד יכולה לא להרוויח  כי היא  זה קל  היא חייבת  לועדה   ,

 אין לה קטע של לשמור רווחים לעצמה.   לגמור באפס

עודפי  12 הוצאות,  מול  הכנסות   ₪ שהיו    מיליון  לרשויות  העברות 

 קיבלו את הכספים חזרה.

הזה   למאזן  קשור  לא  תשלום    –כוכבית  כל  מאיתנו  גובה  הועדה 

אלינו שקשור  שקשור  משפטי  מאבק  באיזה  מפסידים  אם  למשל   ,

בינתיים יש  אלינו אז הם יקזזו מהזכויות שלנו בעתיד את ההכנסות,  

לנו קרן טובה, אנחנו לא מאפשרים להם את זה, הועדה לא משהו  

באפסהם    עבורנומימוני   שלהם  השנה  את  מסיימים  השנה  תמיד   .

יצטרכו   פחות הכנסות, אם ימשך ככה כל אחת מהשותפות  רואים 

בסדר לגמרי, מאוזן    2022מאזן  .  ולשם קצת יותר  להכניס יד לכיס

 וללא חובות.

זה   ליאור זיוון:  איך  מהרשויות  כסף  יותר  צריכים  איזה  שהם  פי  על  מתחלק? 

 מפתח? 

  14, בונים עלינו על  מדן שנתי כמה היתרים יהיוו אעושים  יש נוסחה,   אבישי יצחקי: 

מיליון דברים יכולים    10לעכשיו הקצב שלנו הוא כמיליון ₪ , נכון  

.  32והבאנו    14מיליון עלינו בנו על    30בנו על זיכרון    2022. בלהשתנות

 כמות היתרי בנייה עתידיים בשנה הקרובה.  הנוסחה היא 

וצמצמתיאני   פעמיים בשנתיים האחרונות  את המכסות    התערבתי 

 . שלנו כי הם עשו אומדני יתר להערכתי

בצורה לא פרופורציונלית לאף ישוב אחר פה במרחב,  לא רק שנגדל   ליאור זיוון: 

 אלא כתוצאה מזה נממן את הועדה. 
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, נא לזכור שבאור ים כאשר היה מדובר בבניה  עקרונית נכון לחלוטין אבישי יצחקי: 

רק    מאוד אגרסיבית וגבו מהם  ולא    5%אז הם קיבלו אישור חריג 

10% . 

בין    בתפר שלנמצאים  בהרבה נתיבים יש יתרונות לועדה מרחבית.   גיל חנניה: 

לחיסרון   ועדה    היתרון  עצמנו.להקים  של  רואים  כרגע    מקומית 

דיברנו עם המחוז על להיפרד, כרגע  היתרון,  לקראת הולכים  שאנחנו 

לא    16ב היא  להיפרד מהועדה  תושבים ההיתכנות  יש  קיימתאלף   .

אם אנחנו נצא    , קושי למחוז לומר שאנחנו יוצאים מהועדה המרחבית

. אנחנו בשיח  אז זה סוג של פלונטר  אין היתכנות לועדה המרחבית

של  המאסיבית  שרוצים לצאת ולבנות את עצמנו בטח עם ההתפתחות  

בבניה  .  וישרתו אותנו  שארו אצלנויהבניה, רוצים שכל העשרה אחוז י

 אור ים.  הגדולה כמו מודל

 אחוז אצלך?  95%אז בעצם  דפנה לב ארי: 

 נשאר אצלנו.  גיל חנניה: 

 למה זה מנותב?  דפנה לב ארי: 

 קרן ההשבחה שלך.  אבישי יצחקי: 

 כן מאשרים?ממנו מס' תושבים ש ליאור זיוון: 

 אלף.  25-כ גיל חנניה: 

 ובסוף שיקול דעת השר.  אבישי יצחקי: 

 .הזו ענת צודקת בסוף מי יחזיק את הועדה ניצן מחנאי גרמן: 

 אנחנו מבקשים את הבקשה ורוצים לעשות את זה.  גיל חנניה: 

 

 .2025אישור תבחינים לתמיכות   .6

 :השגות  2הנהלה היו  ישיבת ה ב גיל חנניה: 

השימור   .1 ועדת  מאחר   -סעיף  אומרים  עדה  גבעת  אנשי 

וי הארנונה בנושא השימור אין צורך שזה ו ואיחדנו את צ

 .צודק. אני חושב שזה אלא חצי חצי   60/40יהיה 

 צריך לצאת מהישיבה. וחבר עמותה מי שלא יכול להשתתף בדיון  אריאל פישר:

נוער .2 גיל חנניה:  לתנועות  שושניתתבחינים  שיש   רצתה,  :  בהבנה 

גדולה   בתנועות   לערךחשיבות  סיכוניות  התנדבויות  של 

האלה. בדברים  התמיכה  את  להתנות  ביקשתי   הנוער, 

בתמיכות להתנות  ולא  לותר  דרך   משושנית  על  וללכת 

זה  החיוב על  סומכת  שהיא  אמרה  שושנית  חלק .  ותהיה 

ו נכון  זה  את  עושים  איך  ולא מלראות  החיובית  בדרך 

 . שושנית תודה יעזור לנו לרתום את כולם, השלילית
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אני שילמתי בעבר דמי חבר לעמותה לשימור, ולא קיבלתי 

, לכן אני לא יכול להיות בחזרה את הכסף לאחר שיצאתי

 נוכח. 

המועצה  *  חוליחברות  המועצה    עזניאורון  מיכל  ו  ענת  גיל  וראש 

 חנניה יצאו מהדיון. 

 של העמותות לשימור.בעצם הדיון עכשיו הוא על החלוקה  ניצן מחנאי גרמן: 

לנו   נטע ארז:  יש  אז  כישוב אחד  היא  ההתייחסות  לפרוטוקול אם    2הערה 

צריך  כמו שלא משקיעים פחות במדרכות בגבעת עדה  מוזיאונים,  

 לפי תפיסתי.  ,להיות שווה לחלוטין

נשלחו   ניצן מחנאי גרמן:  וישירות תמיכות  כם,  אליהתבחינים  הסברנו  עקיפות   ,

 . בישיבת ההנהלה זו היתה ההמלצה של ועדת תמיכות

פה   כתבנו    סעיף יש  שאנחנו  למה  ומורשת    - שבשונה  שימור 

 . 50/50המושבות הבקשה לשנות את ההחלטה ל 

 תת בנימינה ועמותת גבעת עדה? את עמו  50/50מי בעד להשוות ל דפנה לב ארי: 

 8 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

היא   ניצן מחנאי גרמן:  ההצבעה  של  המשמעות  התבחינים    –בעצם  אישור  בעד  מי 

 יתוקן פה, גם התמיכות העקיפות וגם הישירות. ש והסעיף הזה 

 8 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

גיל    המועצה  וראש  עזני  אורון  ומיכל  חולי  ענת  המועצה  *חברות 

 .חזרו לדיוןחנניה 

חנניה: גיל   נמשיך לשמור על הכללים.  

 

שימור האחוזים בקטגוריה של לשנות את מליאת המועצה מאשרת   -  38מס' החלטה 

 .עדה לעמותה בגבעת  50%לעמותה בבנימינה,  50% -ומורשת המושבה 

   .2025מליאת המועצה מאשרת את התבחינים לתמיכות   -  39החלטה מס' 

 אישור הרכב ועדות המועצה.  .7

 ועדות המועצה. יאישור הרכב  חנניה: גיל 

   -ועדת ביטחון  ענת חולי: 

 אלון אגם, ט" קב -נציג חינוך 

 שלומי שגב , מנהל ביטחון קהילתי -נציג מועצה 

 רוית סימון , חירום  - נציגת מועצה

   ביטון  שמעון  ,יקל"ר - נציג פיקוד העורף 

 חאלד מנסור  - נציג המשטרה
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 שניר שושני  - נציג ציבור

 עופר בן שמואל   - לב אחד -נציג ציבור 

 דן וינקלר  - נציג ציבור

 גליה ארנון  - נציגת ציבור

 עומרי מרקוביץ  - נציג ציבור

 עידו בלנק  - נציג ציבור

 ניצן אשד   - נציג ציבור

 ברטין לייבו  - נציג ציבור

 עופר לאוור  - נציג ציבור

 עופר ארבל  - נציג ציבור

 פרוינד אלי  - נציג ציבור

 אברי ברנס  - נציג ציבור

 ארז ירדן  - נציג ציבור

 ניצן קיש ארגמן   - נציג ציבור

 אחד הדברים המאתגרים לך ליצור קוורם.  גיל חנניה: 

צה להשפיע בתחום שתהיה אפשרות  ו נותנת הזדמנות לכל מי שר ענת חולי: 

 לכן פתחתי קול קורא. במידה ולא יהיה נחזור לשולחן המועצה. 

 זה מאתגר.  כמו שלך אז שזו ועדה סטטוטורית  חנניה: גיל 

להגיע  מבחינתי רוב העבודה לא נעשית בפורום של הועדה עצמה,  ענת חולי: 

 מוכנים עם רעיונות ולהביא לשולחן ההנהלה. 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 -  ותחבורה בטיחות בדרכיםועדת  ניצן מחנאי גרמן: 

 יונגר תמיר  -ועדה חבר 

 לימור רוטיץ   -ם"תלמטעם נציג ציבור 

 .חסר נציג ציבור אחד ויושלם בהמשך

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 -  מאבק בסמים ואלכוהול ומיגור אלימותועדת  ניצן מחנאי גרמן: 

 דפנה לב ארי  - ועדה תחבר

 ענת קציר  -  נציגת מועצה רווחה, חברת ועדה

 פרדי גרוס  - חינוךית י מנהל קר, חבר ועדה

 שלומי שגב מנהל ביטחון קהילתי,  – נציג מועצה

 גרמן מחנאי ניצן   ,מנכ"לית - חברת ועדה

 חאלד מנסור ,  שוטר קהילתי - חבר ועדה

 חסרים נציגי ציבור וחברים. כרגע נאשר את אלה. 
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 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 -  ועדת חינוך ניצן מחנאי גרמן: 

  ארז אבנר , מנהל אגף חק"ר - מועצהנציג 

 דרור לוי  - חבר ועדה

 אסתי רוז'נסקי  - חבר ועדה

 ענת חולי  - חברת ועדה

 אביטל תבור  - חברת ועדה

 שחר איתן  - ם"תלמטעם  נציג ציבור

 מיכאל מיליקובסקי  - מטעם גבעת עדה אחת נציג ציבור

 נעדכן.  של בתי הספר  שיכנסו היו"רים והמנהלים גיל חנניה: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 חסרים כמה. , ועדה לשימור הנצחה ושמות  ניצן מחנאי גרמן: 

 יואב מלטר ה, מהנדס המועצ - חבר ועדה

 גיל חנניה  - נבחר ציבור

 מנחם ברגב  –ציבור נציג 

חסרים נציגים מהעמותה לשימור בנימינה ועמותת דורות, אביטל  

 שהיא על זה.אמרה 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 חקלאית כבר אישרנו. ועדה   ניצן מחנאי גרמן: 

 -  איכות הסביבה ועדת  ניצן מחנאי גרמן: 

 תמיר יונגר  -  סגן יו"ר 

 רגב גולן , אחראי תחום במועצה - חבר ועדה

  נירית אלון , ארגון ארצי תנציג  - ועדה תחבר

 מיכל אורון עזני - ועדה תחבר

 דפנה לב ארי  - חברת ועדה

 מיכל זיו - ם"נציגת ציבור מטעם תל

 שירי רוזן  - נציגת איכות סביבה מקומי מטעם גבעת עדה אחת 

 יניר דוידזאדה   -  משקיף ציבור מטעם תל"ם

 ליאת הדר  - משקיפת ציבור

 רון זליגמן  - משקיף ציבור מטעם גבעת עדה אחת

 וייל הצטרף כנציג חקלאים.עמוס  ליאור זיוון: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 
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 0 -נמנע 

 . ולות ונציג ציבורכנציג משפחות ש , חסרעדת הנצחת נפגעי הטרורו ניצן מחנאי גרמן: 

 ועדת ביקורת מינינו את יגאל. ניצן מחנאי גרמן: 

 היום יגאל עשה טבילת אש עם מבקר המועצה.  גיל חנניה: 

 -   ועדת גבעת עדה ניצן מחנאי גרמן: 

 דפנה לב ארי  - חברת ועדה

 שושנית עציון  - חברת ועדה

 תמיר יונגר  - חבר ועדה

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 מותר שיהיה מכל הסיעות.   ,חסר לי חבר מועצה אחד -ועדת הנחות  ניצן מחנאי גרמן: 

 אבישי יצחקי , גזבר - חבר ועדה

 ענת קציר , רווחהמנהלת מחלקת  - ועדה תחבר

 אריאל פישר , ש"יועמ – חבר ועדה

 כינוסים בשנה.  3-4 אבישי יצחקי: 

 אם צריך מתנדבת.  נטע ארז: 

 אני יו"ר אולי כדאי מישהו מסיעה אחרת.  יגאל שחר שורצמן: 

 שים אותי.  ליאור זיוון: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 הסכמים קואליציוניים. מכרזים, ע"פ   ניצן מחנאי גרמן: 

 דרור לוי  - חבר ועדה

 אסתי רוז'נסקי - חברת ועדה

 נטע ארז   - חברת ועדה

 מוכנה להצטרף לועדת מכרזים. ענת חולי: 

 וענת חולי.  ניצן מחנאי גרמן: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 -   ועדה לפיתוח עסקים מקומיים ותיירות ניצן מחנאי גרמן: 

 נטע ארז   -חברת ועדה 

 וליאור זיוון. 

 אעדכן. יש לי רשימה  מיכל אורון עזני:

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 –נמנע 
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   - שירות לתושבועדת  ניצן מחנאי גרמן: 

 יגאל שחר שורצמן. -חבר ועדה 

 . ירון מיכאלי נציג ציבור אסתי רוז'נסקי: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 ועדת מלגות אין יו"ר.  מחנאי גרמן: ניצן 

האחרונה   גיל חנניה:  בשנה  לסטודנטים.  מלגות  לאשר  מתכנסים  לשנה  אחת 

מנחם מדהימה,  עבודה  להגדיל    ברגב  נעשתה  המטרה  היו"ר.  היה 

יותר את תחום המלגות. מי שיושב בראש הועדה צריך לראות את כל  

 התמונה יחד עם מנהל אגף החינוך. מישהו מוכן לקחת על עצמו? 

 . אני שושנית עציון:

גם את ארז שהוא מנהל אגף חינוך שלנו ושושנית עציון  יש בהרכב   ניצן מחנאי גרמן: 

 . כיו"ר

 אפשר להוסיף עוד נציגי ציבור? שושונית עציון: 

 כן. ניצן מחנאי גרמן: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

ציבור.   גיל חנניה:  לנציגי  קורא  קול  להוציא  נכון  הכי  בנו,  הדבר  תשתמשו 

 המטרה שהקולות קוראים יצאו דרך הפייסבוק של המועצה.

 קהילות. הועדה לחיבור  ניצן מחנאי גרמן: 

 עדיין לא סגור הנציגים.  נטע ארז: 

אביטל ניצן מחנאי גרמן:  של  הועדה  לגבי  גם  תעדכני.  מגדר  ,  שיהיו  לענייני  הועדה 

 אותה כיו"ר כבר אישרנו.   ,ושוויון חברתי

 חובה להתכנס רוב.  ניצן מחנאי גרמן: 

 הועדה שלי היא רק מבצעת.  אסתי רוזנסקי: 

 כינוסים בשנה.  4 ניצן מחנאי גרמן: 

 למעשה כל הועדות הן ממליצות. מיכל אורון עזני:

 יש כאלה שמחליטות.  אריאל פישר:

 

 מליאת המועצה מאשרת את הרכב ועדות המועצה לפי הרשימה.  -  40 מס'החלטה 

 

 אישור הרכב נציגי המועצה בהנהלת המתנ"ס.  .8

אחוז נציגי    40המועצה,  אחוז של    40לפי הסכמים. הנהלת המתנ"ס   ניצן מחנאי גרמן: 

ועוד   המתנ"ס  מטעם  למתנ"סים.    2ציבור  מהחברה    7נציגים 

 מהמועצה. 
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 הרשימה היא:  –כרגע 

 דפנה לב ארי, לב אחדמטעם  חברת מועצה   -מועצה  תנציג

 נטע ארז , חוזה חדש- ם"תלמטעם  חברת מועצה   -מועצה  תנציג

 יונגר תמיר  - בעת עדה אחתג חבר מועצה  -נציג מועצה 

 שניר שושני , מטעם אופק נציג ציבור

 אילון גלעד  -  מטעמנו נציג ציבור

 ניצן מחנאי גרמן ,  מנכ"לית  -מועצה  עובדת

 אבישי יצחקי , גזבר   -עובד מועצה 

 חבר מועצה לא יכול להיות כנציג ציבור מטעם הציבור. 

 המתנ"ס מוציא קול קורא לנציגי ציבור.  גיל חנניה: 

 איזה קריטריונים?  זיוון: ליאור 

 יפורסם מחר.  ניצן מחנאי גרמן: 

יותר.  גיל חנניה:  ורחב  וצבעוני  נכון  תמהיל  להיות  צריך  מקום  שבכל    חושב 

 כולנו נרוויח מזה. 

הרכב שהוא סגור? אם יש חבר מועצה שגם רוצה לקחת חלק חוץ   מיכל אורון עזני:

שמח   היה  לוי  דרור  הקואליציוני?  בהנהלת  מההסכם  להיות 

 המתנ"ס. 

 אי אפשר להגדיל. קבוע בתקנון.  ענת חולי: 

 אפשר לבדוק את זה רשמית? מיכל אורון עזני:

 כן. גיל חנניה: 

 נציגי הציבור מתחלפים?  אסתי רוז'נסקי: 

 יש קול קורא ותקנון של המתנ"ס.  גיל חנניה: 

 שאר?ייש עדיפות למי שקיים שי  ליאור זיוון: 

  נבדוק מול אילון, יודעים שזה נפתח כי זו המטרה של הקול קורא.  חנניה: גיל 

 יש תקנון קבוע. 

 קולות קוראים מסודרים. שושנית עציון:

 ה בצורה מסודרת. ש זה מה שאמרתי שנע גיל חנניה: 

 אצלי הרשימה כבר מגוונת.  מיכל אורון עזני:

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

מליאת המועצה מאשרת את הרכב נציגי המועצה בהנהלת המתנ"ס לפי   -  40מס'  החלטה  

 הרשימה.

 עדכונים ראש המועצה.  .9

מהאירועים גיל חנניה:  אחד  את  יש  בבוקר  בתקופה    המשמעותיים   מחר 

תמ"ל   למושבות.  שמאל.    1109האחרונה  מצד  לבנימינה  בכניסה 
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להודות   רוצה  ההתנגדות,  גיבוש  על  עבדנו  ארוכה  ליואב  תקופה 

איתי.   לבנים  לילות  הרבה  מאתגרת,  תקופה  על  המועצה  מהנדס 

הכנו מצגת, מי שהכיר את ההתנגדות המילולית שהעברנו, הפכנו  

התנגדות   את  להסביר  נוח  לנו  שיהיה  ויזואליים  לשקפים  אותה 

כ ציבור.  שיתופי  עשינו  במקביל  הגישו    700המועצה,  תושבים 

ימים את השמיעה של    3כנית הזו. הותמ"ל חילקה לוהתנגדות לת 

ההתנגדויות, ריכוז בתחילת היום הראשון של רכבת ישראל, נתיבי  

ב ואנחנו.  הסביבה  איכות  המרחבית    25/7ישראל,  הועדה  את  יש 

התושבים   של  בהגעה  גדול  קושי  יש  איתנו.  מתואמים  הם  שגם 

ה מהיום  הגשנו  שנקבע.  הימים  סדר  זה  תפקידי  ל  8להתנגדויות, 

 יום זה חלק מהחוק.  45אריכים שאותם דחו.  מכתבים לדחיות  ת

חושב שיש חשיבות בנוכחות של כולנו להגיע, מי שמציג התנגדות  

אישית שלו. המטרה שלי להיות נוכח בשלושת הימים ולקרוא את  

אנחנו   לי.  יאפשרו  אם  יודע  לא  מגיע,  שלא  מי  של  ההתנגדויות 

אלף תושבים. אירוע משמעותי שגזל מאיתנו הרבה    17נציגים של  

רמ" מול  שעבד  צוות  גיבשנו  אנחנו  אנרגיות,  בהתנגדויות.  גם  י 

מנכ בתקווה  " אופטימיים.  בעיתונים.  כתבות  הפנים,  משרד  ל 

 שאנחנו עושים את הדבר הכי טוב ונכון. 

להפגנה אין מעמד בדבר הזה. בשביל יחסי ציבור. הרבה אנשים לא   אסתי רוז'נסקי: 

 רוצים לעלות לירושלים. 

בסוף אין מי    הקושי לא להביא רעיונות אלא להביא לפרקטיקה. ליאור זיוון: 

 שירים את זה. 

 ודרור ואני נגיע. 25/7. אני הוזמנתי ל 25/7מחר ורביעי וב מיכל אורון עזני:

 אני אהיה בשלושתם.  גיל חנניה: 

התכתבתי גם עם גב' שיפי וראיתי את ההתנהלות המביכה. אם אני   מיכל אורון עזני:

 רוצה לדבר בועדה? 

 כן בטח.  אריאל פישר:

 זה ברור לי. השאלה לפני.  מיכל אורון עזני:

 ויונחו על השולחן.  והטיעונים יוצג  גיל חנניה: 

 האם יסכימו שנקריא? לא קיים כמעט. 

 במקרה של אנשים עם סיבות טובות שלא יכולים להגיע.  ליאור זיוון: 

 שאלות? צריכים לקום מוקדם. גיל חנניה: 

 חושב שכל מי שהגיש התנגדות צריך להגיע במיוחד כנציגי ציבור.  ליאור זיוון: 

 סטטוס ואיוש מנהלי בתי ספר ופתיחת שנה. גיל חנניה: 

 . , אחד שטרם הסתייםארבעה מכרזים שהסתיימו

 ברכות.  - ארז אבנר מונה למנהל אגף חק"ר

ממליץ לכל אחד מכם לקבוע זמן איכות עם ארז, תכירו את האיש,  

 את הבן אדם וחושב שתתרשמו אחד על אחד באישי. 
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מונה למנהל  כולות  שאבית ספר  במקביל פרדי גרוס מי שהיה מנהל  

 כרמים. קריית החינוך 

 מונתה למנהלת אמירים. אמירים בית ספר מי שהיתה סגנית אתי, 

 עליונה.החטיבה  נכנס להיות מנהל הזכה במכרז ו גולן מגל 

 מכרז של מנהל ביה"ס אשכולות.  מתקיים 31/7/24

 המון אנשים חדשים.  נטע ארז: 

בית ספר כרמים חטיבה תחתונה יצא לדרך, שלב החציבה בגובה.   גיל חנניה: 

 ביצוע העבודות בבית ספר. 

קיץ,   כאשר  שיפוצי  חלק  לדרך,  יצאו  חלק  התוכניות  את  אישרנו 

 הצהרונים יסתיימו. לספריות כבר נכנסנו. 

פעילות הנוער נכנסה להילוך גבוה, תנועות הנוער של הצופים היו  

 במחנות הקיץ הקצרים.

בני עקיבא נכנסת בשבוע הבא אם אני לא טועה למחנות הקיץ שלה  

 במקביל יש את חוגי הסיירות.

הפיל,   בקניון  הקיץ  פתיחת  פעילות  היתה  האחרון  חמישי  ביום 

ביטחון   מנהל  ושלומי  הנוער  רכז  לידור  מקסימה.  פעילות  היתה 

הפעילויות.   כל  עם  חוברת  יצאה  ההורים.  סיירת  עם  קהילתי 

במקביל המון פעילויות של המתנ"ס לנוער ולמבוגרים בכל תקופת  

 הקיץ. 

המילואים   ומשרתות  למשרתי  הוקרה  אירוע  יש  הקרוב  בחמישי 

יצא   הביטחון.  כוחות  צורך  פולכל  ויהיה  במידה  להירשם,  רסום 

 יהיה אירוע נוסף. מופיע בפייסבוק של המועצה. 

אחד הפרויקטים שמוציאים זה הרכב השיתופי,    – באשכול החוף  

, שיתוף פעולה של האשכול וניצן   נמצאים בפיילוט. שלמה סיקס 

שהובילה את זה . היה קושי לגבי גבעת עדה, בסוף צריך להראות  

עם שנה רישיון יוכל להשתמש בזה.    18היתכנות. כל מי שמעל גיל  

 מן. יום ראשון הקרוב עושים גזירת סרט מי שרוצה מוז 

   פספוס בגבעת עדה. גילו לפי צביעת החניה. נסקי: ' אסתי רוז

, להבא יהיה  בתפר, אנחנו בדיוק  וברותמקבלת לגמרי את סיפור הד ניצן מחנאי גרמן: 

לפני לפני  דברור  עוד  החלטה  נלקחה  עדה שהיתה  .  גבעת    ועדת 

ועדת תמרור אישרה מיקום התבקשנו לשנות מיקום    וקואליציה. 

זה את  הסכמיםועשינו  שינינו  דבר,  אנחנו  .  ,  כל  לשמוע  פתוחים 

,  מה שהיה חסר לפני שלושה חודשים בחירות או לא  ,התהליך היה

 . לומדים קדימה

 כמה מילים על הפרויקט עצמו?  ליאור זיוון: 

ושנה    18שירות לתושבים ולתיירות פנים. השכרה פר יום. מעל גיל   ניצן מחנאי גרמן: 

לפרסום.   נצא  אפליקציה.  יש  שלנו.    3רישיון.  במרחב  מכוניות 

נקודה. לאותה  כרגע  ומחזירים  לוגו    לוקחים  עם  קיט  על  עובדים 
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הראשוני, כרגע התשלום שלנו זה  שלנו והנחיות. אין הכנסה בשלב  

 חניות למען שירות לתושב.  3

 הייתם קשובים וברגע שפנינו הרגשתי שהיה מענה וטופל.  שושנית עציון:

 הורגש ע"י התושבים וממש לא מובן מאליו.  דפנה לב ארי: 

אבל   ענת חולי:  הניסיון,  על  שאני    200שמחה  שיתופי  רכב  בסוף  ליום.   ₪

זה הרבה כסף. פר שעה ההיתכנות היא יותר  ₪    200לוקחת אותו ב

 טובה. 

 המטרה ליום שלם.  מיכל אורון עזני:

 נכון המודל קשיח אבל כרגע זה ככה.  ניצן מחנאי גרמן: 

 ההתנגדות שלנו התקבלה.   -גראו  גיל חנניה: 

תת"ל    –ביום ראשון שעבר התקיים שולחן עגול במשרד התחבורה  

תוואי רכבת ישראל. היה לנו הרבה מה להגיד. בעקבות בג"ץ    –  25

שהיה. יחזרו עם זה לבית המשפט. בשולחן יושבים משרד האוצר  

שיפוי מלא  י באתי להשמיע להם את הבקשה שלנו לוהחשב הכלל 

,  197בהתאם לסעיף    של מאה אחוז בעקבות התוכנית שמפקיעים

   לפי פקודת הקרקעות.

 . חשש לירידות ערך אריאל פישר:

מממנת את ההפקעה. תשתיות של המדינה    המקומית   הרשות  30% גיל חנניה: 

תורמות   את  לרשותלא  לממן  ממנה  אנא  לעשות  רוצה  המדינה   ,

המאה אחוז. השמענו את דברינו בשולחן העגול ובימים הקרובים  

 נוציא את הבקשה המסודרת שלנו. 

 קצת עדכונים שאתם ביקשתם לדעת:

האופניים לדרך,    בין  שביל  יצא  שהפרויקט  למרות  המושבות, 

ישראל נתיבי  ע"י  הוקפא  דחופה  ,  התקציב  פגישה    4/8ב  נקבעה 

 . אצלם להבין מה קורה

 מה ההסבר שלהם?  דפנה לב ארי?: 

 מלחמה.  גיל חנניה: 

 . לבקש לטפל בגשר שמציףאם כבר נפגשים איתם   שלומי פרץ: 

 מטופל.  ניצן מחנאי גרמן: 

על   גיל חנניה:  בתאני  נמצא  הזה  הפרויקט  הזה,  בעבודה    קצוב.התכנון 

 אינטנסיבית מולם ביחד עם רשות הניקוז. 

רק   עדה,  בגבעת  בהרחבה  הביוב  תשתיות  לגבי  לדעת  ביקשתם 

עדיין  לחלק המערבי של רחוב הגבעה יש תשתית ביוב. יש תכנון, יש  

בגרביטציה,   אלא  משאבות  שיהיו  מוכן  לא  שאני  מקומות 

הת את  לתקן  קיבלו  עמוס  והמתכננים  גם  האחרון  במפגש  כניות. 

 וייל נציג החקלאיים היה. 

 שלומי פרץ יצא מהישיבה. ,חבר המועצה* 

נמצא בתכנון מתקדם, נציג לכלל תושבי ההרחבה את התוצרים של   גיל חנניה: 

 הפרויקט , מקווה שנקבל סוג של אור ירוק ונצא לביצוע.
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 יש תאריך יעד?  תמיר יונגר: 

יש    לא. גיל חנניה:  ביוב  שיהיה  רוצים  אם  ויעיל.  הנדסי  פתרון  להיות  צריך 

 מחירים. 

בפניה   למושבה  בכניסה  נמצאת  עדה  בגבעת  הראשונה,  הכיתה 

שמתכנן   תכנון  צוות  יש  הראשונים.  לרחוב  שמאלה  הראשונה 

חלק עתיק וחזית המבנה שהיא לא המקורית.    – אלמנטים    2אותה.  

היום   להיות  אמורה  היתה  אתרים.  לשימור  המועצה  מול  קושי 

ישיבה והם ביטלו את הפגישה. שימור אמיתי להרוס את כל החלק  

הקדמי שהוא לא הכיתה האמיתית. רוצה רק את המקור. אנחנו  

ליצר את הנראות בקדמי.    רוצים לשחזר את החזית בחזית החדשה.

 מקווים שנצליח לקדם את זה.

 יש כבר תב"ר מאושר.  שושנית עציון:

הרצון   גיל חנניה:  לשימור.  מהמועצה  להגיע  אמורים  שהיו  בכספים  מותנה 

 לקדם את זה. 

 אם הם לא שותפים מקבלים הכרה?  אסתי רוז'נסקי: 

מעמותת   גיל חנניה:  חבר'ה  יש  מאושר,  שיהיה  ברגע  זה  את  לכם  נציג  לא. 

 דורות שמעורבים בזה. 

טיפת חלב בגבעת עדה, המועצה ביצעה שיפוץ, יש בו מרחב מוגן,  

תנאי בסיסי לטיפת חלב. חיצוני בגג וגם בתוך החלל עצמו. שבוע  

ביקור של משרד הבריאות התעקשתי שהפגישה תתבצע  שעבר היה  

לתת   וראוי  מכובד  אך  ישן  המקום  דברים.  כמה  עוד  ביקשו  שם, 

ח אדם ורכש של חידוש  ושירות. מקווים שהם יכנסו לתהליך של כ

ח אדם.  ובעצם הקושי היותר גדול שלהם זה מינוי של כ רהיטים.  

 מבחינתם המושבות מזדקנות.

 שמגיעים להתפתחות הילד.  6זה לא מדויק. טיפת חלב היא עד גיל  מיכל אורון עזני:

 לא מתווכחים מחדשים את השירות.  גיל חנניה: 

 יתן שירות לבנימינה גם.י למעשה  : זנטע אר

צריכים להשלים דברים מינוריים, תריסים, צבע ותיקונים קטנים.   גיל חנניה: 

 רוצים שהמקום יראה נכון וטוב.

 עוד דברים. העלנו  נטע ארז: 

 הגבתי על הכל בטבלה, אם לא דברי איתי.  ניצן מחנאי גרמן: 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

 

   גיל חנניה           ניצן מחנאי גרמן 

 המועצה  ראש                                                                           המועצה מנכ"לית


